
Generalforsamling 2017 
 

Den ordinære generalforsamling i Anneksvængets Grundejerforening blev afholdt torsdag den 28. 

september 2017 kl. 19.30 i Sognegaarden med følgende dagsorden:  

 

1. Valg af dirigent.:   
Anders nr. 13 blev valgt til dirigent. 

 

2. Formandens beretning:  
 

Fortov 

Vi stater med vores sag om fortovsfliserne, vi har langt om længe fået på skrift fra Johnnie, at vi har 46 fliser til gode 

uden beregning. Så nu ser vi lige tiden an, og holder øje med fliserne. 

Sankt hans 

Sankt hans aften, vejret var ikke helt med os, så der var ikke det store fremmøde, og vi havde ikke mulighed for at stå 

med kaffe, kage og øl, vand i år, men vi fik brændt bålet af og det var dejlig tørt da det meste jo havde ligge fra sidste år. 

Grønt område 

På det grønne område har vi fået fældet en del træer, Aage kender en rigtig sej ældre mand, som kan fælde træer og til 

en rimelig timeløn, vi (bestyrelsen) var i gang 2 weekender og den ene weekend havde vi lejet en flis hugger så vi kunne 

komme af med alle de små grene.  

Så har vi forsøgt at fange nogle muldvarper, uden succes.  

Den arbejdes dag vi havde planlagt, blev aflyst der ikke var nogle tilmeldte og bestyrelsen havde faktisk knoklet nok, men 

bare rolig vi holder en ny arbejdes dag næste år, da der stadig er masser at lave.  

Og skulle der sidde nogle der gerne vil hjælpe til næste gang der skal fældes skal I endelig sige til. 

Og så vil vi lige opfordre folk til at komme på grundejer foreningens Facebook gruppe hvis I ikke allerede er det.  

Til sidst vil vi gerne sige mange tak til Ib, for det gode stykke arbejde han har ydet i grundejer foreningen de sidste 15 år. 

   
I forlængelse af formandens beretning blev det fra Quick nævnt at han ikke mente der skulle fældes flere 

træer på det grønne område. Bestyrelse anførte, at det planlagte arbejde endnu ikke var færdiggjort 

specielt nedenfor nr. 28 samt at rådne træer og alm. beskæring stadig vil pågå.  

  

3. Regnskab:   

Ib nr. 18 aflagde sit sidste regnskab, som viste et lille underskud på kr. 151,00 og samlede aktiver på kr. 

37.766,16. Regnskabet blev godkendt.  

Ib fremlagde samtidig budgettet for 2017/18 (01.07.2017 - 30.06.2018). 

  

4. Valg af bestyrelsesmedlemmer: 

 På valg: Laila nr. 53 - som modtog genvalg. 

 På valg: Ib nr. 18 – som ikke modtog genvalg – nyvalgt til bestyrelsen: Annette Hansen nr. 9. 

 

5. Valg af suppleant til bestyrelsen: 

 På valg: Palle nr. 45 - som modtog genvalg. 

 

6. Valg af revisorer: 

 På valg: Niels Peter nr. 39 – som modtog genvalg. 

 På valg: Jørgen nr. 8 - som modtog genvalg. 

 

7.  Valg af revisorsuppleant: 

 På valg: Søren nr. 25 – som modtog genvalg. 

 

8.  Fastsættelse af kontingent: 

 Generalforsamlingen fastholdt det nuværende årlige kontingent på kr. 400 pr. husstand. 

 

9. Indkomne forslag: 

 Der var ikke indkommet forslag. 

 



10. Eventuelt: 

Havetraktoren trænger til nye knive, rem og alm. reperationer. 

Opslag på Facebook omkring hundetis på postkasser. La’ nu vær’! 

Hvis nogen oplever udfald eller pixels på deres TV-signal bedes dag og tidspunkt gerne oplyses til 

Grundejerforeningen med evt. henblik på en samlet henvendelse til YouSee. 

Træ ved traktorskuret er stort og bør fældes. 

Sammenfaldne fliser i lilleåen er meldt til Vandcenter Syd. 

 

Tak for god ro og orden aftenen igennem til alle fremmødte. 

 

 Med venlig hilsen 

Bestyrelsen  


